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سرمربی تیم ملی فوتبال ایران:

 برای پرُانگیزه بودن ۸۰ میلیون دلیل داریم
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران گفت: تنها دغدغه ی ذهنی ما در حال  حاضر بازی 
با هنگ کنگ است و سایر مسائل فقط باعث برهم خوردنِ تمرکزمان می شود؛ وقتی 
بازیکن�ی برای تیم ملی ای�ران بازی می کند، ۸۰ میلیون دلیل برای انگیزه داش�تن 

دارد.
دراگان اس��کوچیچ پس از اعلام فهرس��ت نهای��ی تیم ملی برای دیداره��ای پیش روی در 
انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ اظهار داش��ت: چیزی که از بازیکنانم می خواهم انضباط اس��ت، نه 
انگیزه. نیازی نیس��ت به انگیزه اش��اره کنم، چراکه وقتی کسی کشورش را نمایندگی می کند 
باید سرش��ار از انگیزه باش��د. وقتی برای تیم ملی ایران بازی می کنیم، ۸۰ میلیون دلیل برای 
انگیزه داش��تن داریم. س��رمربی تیم ملی با اشاره به تمرکز اعضای تیم روی نخستین بازی از 
دور برگش��ت مسابقات، بیان کرد: اکیداً همه را در تیم ملی از فکر کردن یا صحبت کردن در 
مورد مسابقات گروهی مان در آینده منع می کنم. تنها دغدغه ی ذهنی ما درحال حاضر بازی با 
هنگ کنگ است و سایر مسائل فقط باعث برهم خوردنِ تمرکزمان می شود. زمانی که همه چیز 
بر وفق مراد باش��د مسلماً همه چیز آس��ان خواهد بود، اما باید در شرایطی ذهنیت صحیح را 
حفظ کرد که همه چیز برضد ما است. اسکوچیچ با اشاره به خواسته  خود از ملی پوشان تصریح 
کرد: حق نداریم هیچ اش��تباهی مرتکب شویم؛ من از بازیکن هایم می خواهم شخصیت شان را 

به نمایش بگذارند، آنها ظرفیت لازم برای موفقیت را تمام وکمال دارند.

باشگاه پرسپولیس: 

 فدراسیون فوتبال دست عوامل اتفاقات اصفهان 
را کوتاه کند

باش�گاه پرس�پولیس درباره اتفاقی که برای اتوبوس حامل بازیکن�ان این تیم در 
اصفهان رخ داد بیانیه ای صادر و از فدراس�یون فوتبال خواس�ت تا با صدور احکامی 

قاطع، دست افراد پشت پرده اتفاقات اصفهان را کوتاه کند.
باش��گاه پرسپولیس  با انتش��ار بیانیه ای، اتفاقاتی که روز گذشته)دوشنبه( در  اصفهان رقم 
خ��ورد را محک��وم کرد. در این بیانیه آم��ده: »به خاطر اتفاقات اخیر پیرامون پرس��پولیس از 
فدراس��یون فوتبال و تمامی ارگان های تصمیم س��از می خواهیم وارد عمل ش��وند و این بار با 
بررسی همه جوانب و همچنین احکام قاطع، دست افرادی که پشت پرده اتفاقات بوده و درصدد 

آسیب رساندن به جامعه ورزش و خصوصا باشگاه پرسپولیس هستند، را کوتاه کنند.«
در بخش��ی دیگری آمده: »باش��گاه پرسپولیس از ابتدای فصل نش��ان داده آرامش و حفظ 
ش��ئون اخلاقی را در دس��تور کار دارد و با هرگونه اغتش��اش، درگیری، تجمعات غیرقانونی، 
شایعه پراکنی و رفتارهای دور از شأن و شئون ورزش پهلوانی ۱۰۰ درصد مخالف است. باشگاه 
پرس��پولیس هرگز موافق رفتارهای خش��ونت آمیز نبوده و خواستار برخورد شدید با خاطیان 
اس��ت. ما اعتقاد داریم رفتار این چنینی نه تنها باعث آس��یب به فوتبال می ش��ود بلکه وجهه 

فوتبال ایران را در سطح بین المللی مخدوش می سازد.«
بیانیه پرس��پولیس این طور خاتمه می یابد: »تمام حقوق این باشگاه در اتفاقات اخیر مورد 
پیگیری دقیق قضایی قرار می گیرد و امیدواریم قانون در قبال بی مسوولیتی عده ای که خارج 
از زمین فوتبال به دنبال کس��ب امتیاز و قهرمانی هس��تند، از س��وی نهادهای تصمیم ساز در 

داخل فدراسیون و همچنین مراجع حقوقی معتبر به شدیدترین شکل ممکن اجرا شود.«
اتوبوس حامل بازیکنان پرسپولیس پیش از بازی با ذوب آهن با حمله افرادی ناشناس قرار 

گرفت و نارنجکی به بدنه اتوبوس برخورد کرد.

کوبیاک:

 قرنطینه در ایتالیا چندان هم بد نیست!
کاپیتان تیم ملی لهس�تان می گوید که وضعیت بازیکنان در قرنطینه ایتالیا خوب 

است.
میشل کوبیاک ستاره لهستانی والیبال جهان در خصوص وضعیت قرنطینه تیم ها در ایتالیا 
گف��ت: آنقدرها هم که فکر می کردیم قرنطینه بد نیس��ت.  صرف نظر از اندازه کوچک اتاق، 
غذای بسیار خوبی به بازیکنان داده می شود. کاپیتان تیم ملی لهستان ادامه داد: ما در سالن 
ورزشی روباز اولین تمرین خود را انجام دادیم. باید بگویم که دسترسی بازیکنان به ساحل آزاد 
بوده و این ساحل فقط مخصوص بازیکنان است. او ادامه داد: در هر بازی فقط برای پیروزی به 

میدان می رویم.  باید بگویم هدف لهستان المپیک است نه لیگ ملت های والیبال.
کوبیاک گفت: هیچ استرسی ندارم و سعی می کنم از هر روز  خود بهترین استفاده را ببرم. 
اگر اکنون در ریمینی وضعیت خوبی داش��ته باش��یم، دیگر نگ��ران وضعیت خود در المپیک 
نخواهی��م ب��ود. باید بگویم که اکنون می خواهم بهترین تلاش خ��ود را ارائه دهم تا موفقیت 

تیمی حاصل شود.  

مربی تیم فوتبال پرسپولیس:

 به طور موقت همراه تیم ملی هستم
مرب�ی تی�م فوتبال پرس�پولیس می گوید به ص�ورت موقت تیم مل�ی را همراهی 

می کند.
کریم باقری با اشاره به حضور موقت خود در تیم ملی فوتبال کشورمان اظهار کرد: دو، سه 
روز قبل از سوی شهاب الدین عزیزی خادم، رییس فدراسیون فوتبال به من پیشنهاد شد تا به 
تیم ملی کمک کنم. من در این زمینه، مذاکرات و مش��اوره های زیادی داش��تم و در نهایت با 
سنجیدن تمام جوانب و با هماهنگی مدیریت باشگاه و کادرفنی تیم، تصمیم گرفتم تا اواخر 

خردادماه و به صورت موقت، تیم ملی را همراهی کنم.
مربی پرسپولیس ادامه داد: در این سال ها برای موفقیت پرسپولیس جنگیدم و از این به بعد 
هم در کنار پرس��پولیس خواهم بود اما وقتی پ��ای تیم ملی به میان بیاید، همه ما موظف به 
کمک و همراهی هستیم. تیم ملی متعلق به همه ایرانی هاست و موفقیت آن به نام همه مردم 
کشورمان نوشته می شود. پس باید با هر شکل و عنوانی، به این تیم کمک کرد. من هم قصدم 
این است که در همین برهه حساس و باتوجه به نیاز کادرفنی تیم ملی، وارد اردو شوم. بعد از 

اتمام بازی ها نیز، دوباره به پرسپولیس برمی گردم و در خدمت تیم خواهم بود. 
باقری درباره نقش��ی که در تیم ملی برعهده دارد، تصریح کرد: برای خدمت به تیم ملی به 
دنبال پس��ت نبودم اما قرار است به عنوان دستیار دراگان اسکوچیچ و مربی تیم ملی فعالیت 
کنم. البته اگر قرار به مس��وولیت های بیش تری هم باشد، می پذیرم. از مردم ایران می خواهم 
برای کسب سهمیه جام جهانی از تیم ملی حمایت کنند. امیدوارم بتوانیم با مجوز حضور در 
مهم ترین تورنمنت فوتبال در جهان، به کش��ورمان بازگردیم و یک جشن ملی دیگر را پشت 

سر بگذاریم.
کاپیتان پیش��ین پرس��پولیس و تیم ملی در نهایت گفت: با تعداد زیادی از بازیکنان فعلی 
تیم ملی در گذش��ته کار کرده ام و از یکدیگر ش��ناخت کاملی داریم. این موضوع می تواند به 
سودمان باشد. تمام تلاشم را به کار می بندم تا تجربیاتم را در اختیار بازیکنان قرار بدهم و در 
کنار هم بتوانیم یک اتفاق شیرین را رقم بزنیم. می دانم که کار بسیار دشواری در پیش داریم 
اما تیم ملی همیش��ه در سخت ترین ش��رایط ممکن، کارهای بزرگی انجام داده و باید بتوانیم 
با تلاش، تمرکز، ایجاد فضای آرام و بدون تنش، حمایت همه جانبه و بهره بردن از اس��تعداد 

فوتبالیست های ایرانی، یک افتخار تاریخی دیگر را برای فوتبال این مملکت رقم بزنیم

فدراسیون فوتبال: 

 مسائل مدیریتی تیم ملی هم بر عهده
کریم باقری است

رئیس فدراس�یون فوتبال اعلام ک�رد علاوه بر مباحث فنی، کریم باقری مس�ائل 
مدیریتی تیم ملی را هم بر عهده خواهد داشت.

در حالی که سایت باشگاه پرسپولیس اعلام کرده بود کریم باقری به عنوان مربی و به صورت 
موقت به کادر فنی تیم ملی ایران اضافه می شود، فدراسیون فوتبال تاکید کرد علاوه بر مسائل 

فنی، موضوعات مدیریتی هم بر عهده باقری خواهد بود.
سایت فدراسیون فوتبال در این ارتباط نوشت: »در جلسه برگزار شده ریاست فدراسیون با 
کاپیتان سابق تیم ملی ایران، توافق شد که باقری برای اردوی پیش رو و چهار بازی حساس 

تیم ملی به کادر فنی ملحق شود.
ش��هاب الدین عزیزی خادم در رابطه با این توافق گفت: آقای باقری از س��رمایه های فوتبال 
ایران است و قرار شده در این چهار بازی علاوه بر حضور در کادر فنی، موضوعات مدیریتی را 

نیز برعهده داشته باشد تا تیم ملی بدون دغدغه از این مرحله سربلند بیرون بیاید.

دستیار جان اسپرو در تیم ملی آمریکا تاکید 
کرد: تیم ملی والیبال ایران برای کسب سکوهای 

جهانی و المپیک نیاز به افراد متخصص دارد.
رقاب��ت های لیگ ملت های والیبال از روز جمعه ۸ 
خردادماه به میزبانی ریمینی ایتالیا آغاز خواهد ش��د. 
تیم مل��ی والیبال آمریکا ب��ا ۱۹ بازیکن در رقابت ها 
ش��رکت خواهد کرد و بیشترین تعداد بازیکنان را در 

مقایسه با سایر تیم ها در مسابقات به همراه دارد.
آس��یب دیدگی تیلور س��اندر، برندن ساندر و مت 
اندرسون باعث شد تیم ملی آمریکا با تعداد بازیکنان 
بیش��تری در مسابقات حاضر ش��ود، چرا که در هفته 
اول و دوم امکان اس��تفاده از مصدومان خود را ندارد 
و برای جلوگیری از مش��کلات به وجود آمده، نفرات 

بیشتری را با خود به همراه برد.
آرون راسل نیز ستاره دیگر تیم ملی آمریکا به دلیل 
جراحی انجام داده ش��ده تیم را در مسابقات همراهی 
نخواهد کرد. تیم ملی والیبال آمریکا در دوره گذشته 
رقابت ها در فینال مقابل روس��یه شکست خورد تا در 

خانه از رسیدن به قهرمانی بازماند.
مصدومیت بازیکنان اصلی آمریکا

مرتضی ش��یاری، مرب��ی تیم ملی والیب��ال آمریکا 
درب��اره حضور آمریکا ب��ا ۱۹ بازیکن در لیگ ملت ها 
گفت: متأس��فانه »تیلور س��اندر« و »برندن ساندر« 
دچ��ار مصدومیت ش��دند. تیل��ور از هفته گذش��ته 
تمریناتش را بسیار سبک آغاز کرد. برندن نیز حدود 
۶ روز پیش دچار مصدومیت شد و درواقع دو بازیکن 
اصلی با آس��یب مواجه هستند. ممکن است تیم ملی 
آمریکا در هفته های ابتدایی نتواند از مصدومان خود 
استفاده کند به همین دلیل تعداد بازیکنان بیشتری 

با خود به همراه برد تا مشکلی پیش نیاید.
وی ادامه داد: با توجه به محدودیت های اعمال شده 
از سوی میزبان لیگ ملت ها به دلیل شرایط کرونایی، 
تعداد مشخصی به رقابت ها اعزام می شوند بنابراین با 
وج��ود اعزام تعداد زی��ادی از بازیکنان، در کنار جان 

اسپرو نخواهم بود.
بازی های تدارکاتی

مربی تیم ملی والیبال آمریکا افزود: محدودیت های 
کرونایی و مش��کلات، دس��ت بیش��تر تیم ها را بسته 
و ش��رایط س��ختی به وجود آمده اس��ت. مس��ابقات 
لی��گ ملت ها بهترین بازی تدارکات��ی برای تیم ملی 
آمریکاس��ت چرا که پس از ای��ن رقابت ها، بازی های 

المپیک بلافاصله آغاز خواهد شد.
ش��یاری درباره هدفگذاری تیم ملی والیبال آمریکا 
گف��ت: آمریکا جزو تیم هایی اس��ت که ب��ه دلایلی، 
بازی ه��ای تدارکات��ی ن��دارد بنابراین لی��گ ملت ها 
می تواند بازی ه��ای تدارکاتی خوبی ب��رای تیم ملی 
آمریکا باشد و تمام بازیکنان اصلی به مسابقات اعزام 
ش��وند. آمریکا همیش��ه به دنبال کسب نتیجه خوب 

اس��ت چرا که برایش مهم و هدفگذاری اش قهرمانی 
است.

شکست شوک آور و غافلگیر کننده
وی درباره شکس��ت آمریکا در فینال دوره گذشته 
رقابت های لیگ ملت های والیبال گفت: فینال آمریکا 
و روس��یه بس��یار ش��وک آور و غافلگیرکننده بود. با 
توجه به اینکه بازی فینال در ش��یکاگو برگزار ش��د، 
کس��ی انتظار باخت را از تیم ملی آمریکا نداشت اما 
روسیه بسیار باقدرت و کم اشتباه ظاهر شد. روسیه از 
اش��تباهات آمریکا در ست سوم نهایت استفاده را برد 

و در روز استثنایی پیروز و قهرمان شد.
نگرانی آمریکا از برزیل

ش��یاری تأکید کرد: در آخرین صحبت هایم با جان 
اسپرو، نظرش را بیشتر روی تیم ملی برزیل دیدم. او 
برزیل را یک حریف قَدَر می داند. روسیه و لهستان از 
نظر فیزیکی قوی هس��تند اما تیم ملی برزیل بسیار 
هوش��مندانه بازی می کن��د به همین دلی��ل نگرانی 
آمریکا از تیم برزیل است، به هر حال والیبال است و 

هیچ چیز قابل پیش بینی نخواهد بود.
مربی تی��م ملی والیبال آمریکا اظهار داش��ت: مت 
اندرس��ون ی��ک هفته پی��ش به دلیل مش��کل پیش 
آمده در عضله دوقل��وی پا، خیلی در تمرینات تیمی 
شرکت نداش��ت و بیشتر بر روی کارهای بدنسازی و 
فیزیوتراپی تمرکز کرده بود و خیلی تمرینات پرشی 
را انج��ام نداد. در ح��ال حاضر تیل��ور، برندن و مت 
مصدومان تیم ملی والیبال آمریکا هس��تند. از سوی 
دیگر، آرون راسل به دلیل جراحی انجام شده بر روی 
پایش در مسابقات غایب خواهد بود. باید منتظر ماند 
و دید که در مس��ابقات چه اتفاقی رخ می دهد و جان 

اسپرو چه برنامه ای برای بازیکنانش خواهد داشت.

احتمال خداحافظی ملی پوشان ایران
شیاری در ادامه درباره تیم ملی والیبال ایران گفت: 
امس��ال خاص ترین س��ال برای والیبال ایران خواهد 
ب��ود چرا ک��ه لیگ ملت ها و المپیک در پیش اس��ت 
و ب��ا آمدن الکنو حساس��یت ها بالا رفت��ه و انتظارات 
بس��یار بیشتر شده اس��ت. پس از پایان لیگ ملت ها، 
بازی های المپیک در پیش است و احتمال اینکه چند 
ملی پوش باتجربه ایران از تیم ملی خداحافظی کنند، 
وجود دارد. البته مخالف هس��تم چرا که تا زمانی که 
بازیکنان می توانند و انگیزه دارند، باید در اختیار تیم 
ملی باش��ند و از آنها استفاده کرد. به هر حال امکان 

خداحافظی چند ملی پوش ایران وجود دارد.
حساس ترین سال والیبال ایران

وی افزود: حس��اس ترین س��ال والیبال ایران است، 
الکنو مربی ش��ناخته شده و بزرگی در دنیای والیبال 
اس��ت امابارها گفته ام با توجه به مدت زمان کوتاهی 
که در اختیار الکنو ب��ود، او نمی تواند چیز خاصی به 
بازیکنان ایران ارائه دهد به ویژه بازیکنان باتجربه که 
پکیج کامل اطلاعات والیبال هستند و آن چیزی که 
لازم اس��ت آموخته اند؛ تنها کمک الکن��و به والیبال 
ایران، مدیریت و برنامه ریزی خواهد بود که بتواند به 
والیبال ایران کمک کند. همچنین از نظر دیسیپلین 
البته ممکن است دیسیپلین روی تیم ایران به صورت 
معکوس جواب دهد و اگر شرایط به خوبی پیش نرود، 
همین موضوع باعث بهم ریختگی تیم ملی خواهد شد 
و مشکلات زیادی در تیم ایجاد خواهد کرد. تمام این 
مس��ائل بس��تگی به مدیریت الکنو دارد. تنها قسمت 
درخش��ان الکن��و، مدیریت��ش را در تیم مل��ی ایران 
می دانم در غیر این صورت فکر نمی کنم او بتواند کار 

خاص دیگری انجام دهد.

فدراسیون والیبال توقعات را بالا برد
مرب��ی تیم ملی والیب��ال آمریکا با اب��راز امیدواری 
برای تیم ملی والیبال ایران گفت: امیدوارم تیم ایران 
در لی��گ ملت ها و المپیک نتایج خوبی کس��ب کند، 
توقعات از ملی پوش��ان بسیار زیاد شده و این توقعات 
را مسئولان فدراسیون والیبال ایران ایجاد کردند. ای 
کاش این کار را نمی کردند. اگر نتایج مد نظر کس��ب 
نشود، بعد از لیگ ملت ها و المپیک حواشی بسیاری 
برای والیبال ایران ایجاد خواهد شد. با توجه به حضور 
الکنو در تیم ملی، حواش��ی بسیار بیشتر خواهد شد. 
امیدوارم این اتفاقات رخ ندهد و ایران نتایج خوبی به 

دست آورد تا حواشی پیش نیاید.
حفظ ویترین به هرقیمتی درست نیست

ش��یاری ادامه داد: امیدوارم بعد از المپیک با توجه 
به رفتن الکنو، سکان تیم های ملی والیبال ایران برای 
همیش��ه به مربیان ایرانی داده ش��ود و تمرکز بیشتر 
بر روی س��اخت زیرس��اخت ها برای آماده سازی تیم 
بزرگسال باش��د. با توجه به پتانس��یل بالای والیبال 
ای��ران در آینده تیم مل��ی می تواند به راحتی بر روی 
سکوهای جهانی و المپیک قرار گیرد نه اینکه این طور 
و ب��ه هر قیمتی به هر دری زده ش��ود ت��ا ویترین را 
حفظ کنند؛ این کار درستی نیست و هیچ جای دنیا 
هیچ تیمی ای��ن کار را انجام نمی ده��د. درواقع آنها 
با برنامه ریزی، اهداف مش��خصی را براساس برنامه ها 

آماده می کنند تا به اهدافشان دست یابند.
وی تأکید کرد: امیدوارم تیم ملی والیبال ایران نیز 
این موضوع را یاد بگیرد و در آینده شاهد موفقیت ها 
باش��یم. من به عنوان یک ایرانی خوش��حال خواهم 
ش��د تا این اتفاق��ات رخ دهد. مطمئن��اً برای من که 
فرس��نگ ها از ایران دور هس��تم و در آمریکا زندگی 
می کنم، پیروزی های تیم ملی یک امتیاز ویژه خواهد 
بود و همیشه آرزو می کنم تیم ایران در هر مسابقه ای 

که شرکت می کند، نتایج خوبی کسب کند.
نیاز به افراد متخصص

مرب��ی تیم مل��ی والیب��ال آمریکا در پای��ان گفت: 
خواهش��م از داورزنی همیش��ه این بوده و هست که 
او ب��ه عنوان مدی��ر توانمند و باهوش اگ��ر به دنبال 
حضور ایران بر روی سکوهای جهانی و المپیک است، 
بای��د از افراد متخصص بیش��تری در والیبال ایران و 
ش��اخه های اصلی استفاده کند تا از دانش و تخصص 
آنها برای برنامه ریزی های بلندمدت اس��تفاده ش��ود. 
متأس��فانه در حال حاضر افراد غیروالیبالی بس��یاری 
در فدراس��یون حضور دارند. آنها از نظر ش��خصیتی 
بسیار خوب هستند اما نکته مهم این است که حتی 
اگر از تمام توانایی های خود اس��تفاده کنند، بیش��تر 
از ۵۰ درص��د نمی توانن��د ب��ه والیبال ای��ران کمک 
 کنند. برای کس��ب نتایج درست همیشه نیاز به افراد 

متخصص است.

بازیکن تیم ملی بس�کتبال گف�ت:  اینکه بازی 
افتتاحیه المپیک را برگزار می کنیم باعث می شود 

بیشتر دیده شویم.
صمد نیکخواه بهرامی که دومین المپیک خود را بعد از 
13 سال تجربه خواهد کرد و زمزمه های خداحافظی اش 
از تیم ملی بعد از المپیک توکیو هم به گوش می رسد، 
امروز در حاش��یه اردوی تیم ملی بس��کتبال به سوالات 

خبرنگاران پاسخ داد. 
سفرم با هماهنگی کادرفنی بود

بعد از بازی های لیگ از ناحیه زانو و کمر کمی آسیب 
دیدگی داشتم. بعد از لیگ هم به سفر رفتم و آنجا باید 
واکسن کرونا می زدم. با هماهنگی هایی که با کادر فنی 

داشتم قرار شد که کمی دیر تر به تمرینات اضافه شوم.
در پنجره های قبلی دلچسب بازی نکردیم

در پنجره س��وم باید خیلی خوب کار کنیم. چون در 
پنجره های قبلی دلچسب بازی نکردیم. امیدواریم جدا از 
برد بازی های قشنگی انجام دهیم. بازیکنان بعد از لیگ 
کمی تخلیه می شوند و هماهنگی مجدد آنها کمی سخت 
است. زمان زیادی تا مسابقات داریم و امیدوارم رفته رفته 

هماهنگ تر شویم و بازی خوبی انجام دهیم.
بسکتبال در المپیک مثل دوی 100 متر است!

اصلا بسکتبال را با سایر رشته ها مقایسه نکنید. بقیه 
رشته ها در نوع خودشان سخت هستند اما با بسکتبال 
قابل قیاس نیستند. در المپیک مسابقات بسکتبال هم 
مثل دوی 100 متر با بالاترین کیفیت و بهترین تیم ها 
برگزار می شود. در المپیک کلا 1۲ تیم بسکتبال هستند 
و اگر یک نگاه کوچک به لیست تیم هایی که به المپیک 
نیامدند بیاندازید می فهمید که ما چه کار بزرگی کردیم.

همین که به المپیک رفتیم، حکم طلا را دارد
بس��کتبال ما امکانات خوبی ندارد. این بحث هم فقط 

برای الان نیست. حضور در المپیک برای بسکتبال ایران 
مثل طلا می ماند. برای مثال رشته هایی مثل تکواندو و 
کشتی مال ما هستند و بارها در آنها طلا گرفتیم. با توجه 
به اهمیتی که به بسکتبال می دهند، هر نتیجه ای بچه ها 

بگیرند قابل تقدیر است.
درباره جوایز باید بهتر کارشناسی کنند

نمی دان��م چه کس��انی درباره پ��اداش المپیکی ها 
تصمیم گرفته اند. ما کارشناس های خوبی در کمیته 
ملی المپیک داریم ولی بهتر اس��ت بعضی وقت ها از 
کارشناسان بسکتبالی هم دعوت شود تا نظراتشان را 
بدهند. این جایزه ها به نحوی کارشناسی نشده است. 
بس��کتبال ما در کمیته المپیک کرس��ی ندارد و برای 
همین هم کمتر به این رشته اهمیت می دهند. همین 
که بچه ها کاری کردند که در این س��طح قرار بگیریم 
نش��ان می ده��د که چه توانایی در این رش��ته وجود 

دارد.
بازی کردن در افتتاحیه المپیک سخت است

اینکه بازی افتتاحیه المپیک را برگزار می کنیم باعث 
می شود بیشتر دیده شویم. گروه خیلی سختی داریم. در 
المپیک همه بازی ها سخت است، اما ما با تمام توان پا 

به این مسابقات می گذاریم.

مجمع عمومی س�الیانه فدراسیون انجمن های 
ورزشی در سالن فارس�ی آکادمی ملی المپیک 

برگزار شد.
مجمع عمومی سالیانه این فدراسیون به ریاست مهدی 
عل��ی نژاد، مع��اون  توس��عه ورزش قهرمان��ی و حرفه ای 
وزارت ورزش و جوان��ان و با حضور محمد علیپور، رئیس 
فدراسیون انجمن های ورزش��ی، اعضای هیئت رئیسه و 
مجمع فدراسیون و روسای هیئت های استانی )به صورت 
وبینار( برگزار ش��د. در ابتدای این نشست پس از خوش 
آمدگویی و اعلام برنامه های این مجمع توسط عباس ناطق 
نوری، دبیر فدراسیون انجمن های ورزشی، محمد علیپور 
ضمن ارائه گزارش��ی از فعالیت فدراس��یون انجمن های 
ورزشی در س��ال 13۹۹ گفت: این فدراسیون بزرگ ۲1 
انجمن، ۷0 رشته ورزشی و حدود ۲ هزار کمیته، انجمن 
و هیئت در سراسر کشور دارد که تجمیع این رشته ها نه 
تنها کمک ش��ایانی به خصوص در بحث صرفه جویی در 
ورزش ایران داش��ته، بلکه برای ورزش آورده و سود آوری 
داش��ته اس��ت. وی افزود: در دوران شیوع کرونا با  تلاش 
گسترده انجمن ها و هیئت ها سعی کردیم که مسابقات، 
دوره های آموزش��ی و جلسات و س��مینار ها را به صورت 
مجازی پیگیری کنیم و 10۴ دوره آموزشی برگزار کردیم 

که خود یک رکورد منحصر به فرد در ورزش ایران است؛ 
از آن جایی که اکثر رش��ته های ما نوپا و جدید هستند، 
لذا برای توسعه و گس��ترش این رشته ها نگاه ویژه ای به 
آموزش داریم که در این بین ۷۶ دوره توجیهی، ۲۲ دوره 
درجه 3، ۲ دوره درجه ۲ و ۴ دوره بین المللی برای آقایان 
و بانوان برگزار کردیم و توجه ما به حوزه بانوان دقیقا هم 
ردیف آقایان است. برپایی ۲۷ مسابقه مجازی، ۲0 اردوی 
مل��ی آنلاین و مجازی و پوی��ش ورزش در خانه از دیگر 
فعالیت های رش��ته های تحت پوشش بود. ضمن این که 
در مسابقات مجازی بین المللی چند مدال در رشته هایی 
مثل پارکور به دس��ت آوردیم و در مجموع تعداد زیادی 
مرب��ی، داور و مدرس تربیت کردی��م. علیپور با تاکید بر 
اهمیت حوزه بین الملل اذعان داشت: در سال ۹۹ میزبان 
هیئتی از مسئولان آسیایی و جهانی بیس بال و سافت بال 
بودیم که حاصل آن اعطای میزبانی مس��ابقات بیس بال 
غرب آسیا به ایران در شهریور 1۴00 بود. دست اندرکاران 
کریکت آسیا و فدراسیون جهانی هم برای نخستین بار به 
کشورمان سفر کردند که دستاورد های مهمی را به دنبال 
داشت. لازم است بدانید با تلاش برخی از روسای انجمن ها 
و حمای��ت فدراس��یون، صاحب ۲۵ کرس��ی بین المللی 
در فدراسیون های آس��یایی و جهانی شده ایم که بسیار 
با اهمیت اس��ت. وی ضمن تقدیر از حمایت های وزارت 
ورزش و جوانان و کمیته ملی المپیک تصریح کرد: به واقع 
پشتیبانی و حمایت بی دریغ دستگاه ورزش کشور قابل 
تقدیر و تکریم است؛ تامین اعتبار این ۲ نهاد ورزش ایران 
طی چند سال اخیر بی سابقه بوده و امیدواریم با حمایت 
آن ها بتوانیم در بحث وارد کردن تجهیزات و لوازم ورزشی 
که در کشورمان تولید نمی شوند، شرایطی را ایجاد کرده تا 
به انجمن ها و همچنین هیئت های استانی که به واقع خط 

مقدم و جلودار ورزش هستند، کمک کنیم.

صمد نیکخواه بهرامی: 

همین که به المپیک رفتیم، حکم طلا را دارد
علی نژاد: 

فدراسیون انجمن های ورزشی، بازوی پرتوان ورزش ایران است

مدیرعامل س�ایپا در مورد 3 بر صفر شدن نتیجه بازی با پیکان 
صحبت کرد.

مهرداد س��راجی درباره رای کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال و اعلام 
نتیجه سه بر صفر به سود سایپا مقابل پیکان اظهار داشت: در آیین نامه 
انضباط��ی ب��رای تعویض های بیش از حد مجاز مش��خصاً اقدامی تعریف 
نشده اما به استناد بند ب ماده ۵ آیین نامه انضباطی از کمیته انضباطی 
 AFC درخواست کردیم به دستگاه های بالاتر مثل آیین نامه های فیفا و
مراجعه کنند . وی افزود: ما با توجه به این بند از کمیته انضباطی خواستیم 
به اسناد بالا دستی مثل اساسنامه، مقررات، آیین نامه ها، بخش نامه ها، 
دس��تورالعمل ها،تصمیم های فیفا، کنفدراس��یون فوتبال آسیا و مقررات 
بازی ها مراجعه کنند. مدیرعامل باشگاه سایپا تصریح کرد: کارشناسانی 
که در این چند روز اظهار نظر کردند به این موضوع اشاره کردند در داخل 
کشور قانونی نداریم اما جواب آنها این است که بند ۲ ماده پنج این اجازه 
را می دهد تا به اس��ناد بالا دستی مراجعه ش��ود. در ادامه ما به مقررات 
فیف��ا و قوانین بازی ها رجوع کردی��م . در ماده 3 مقررات بازی می گوید 
تعداد تعویض ها چگونه اس��ت و اکنون با توجه به شرایط کرونایی تعداد 
تعویض ها پنج نفر اس��ت. مطابق بن��د ۴ از ماده ۴۶ آیین نامه انضباطی 
مصوب ۲01۹ فیفا بازیکن مورد نظر ما را مخاطب قرار می دهد. سراجی 

تصری��ح کرد: در ماده ۶1 آیی��ن نامه انضباطی ما درباره بازیکن غیرمجاز 
صحبت ش��ده اما مش��خصا در این  دادخواس��ت به بند ۴ ماده ۴۶ آیین 
نامه انضباطی فیفا اش��اره کردیم. در این بند به بازیکن غیرمجاز یاد نمی 
ش��ود و از بازیکن فاقد صلاحیت یاد می ش��ود. وی تصریح کرد: در ادامه 
این بند آمده بازیکنی فاقد صلاحیت اس��ت که تمام صلاحیت ها را دارا 
نباش��د. ما به ماده ۲۲ آیین نامه انضباطی فیفا هم رجوع کردیم. در بند 
۲ این ماده آمده اگر بازیکنی که فاقد صلاحیت باشد به زمین وارد شود 
در این ش��رایط نتیجه بازی فوتبال س��ه بر صفر، فوتسال پنج بر صفر  و 

فوتبال س��احلی 10 بر صفر می شود. این صراحت کل مواردی است که 
به آنها اس��تناد کردیم. مدیرعامل باش��گاه ادامه داد: طبق آیین نامه فیفا 
بازیکن فاقد صلاحیت بازیکنی اس��ت که شرایط تعیین شده در مقررات 
فیفا را احراز نکرده باشد.  در بند 3 وقتی کلیات مقررات فیقا نقض شود 
ماده 3 مقررات بازی اجرا می شود. در اینجا به این استناد کردیم. بازیکن 
غیر مجاز شامل بازیکن چهار کارته، محروم و شخصی است که مدارکش 
جعلی یا دستکاری شده باشد. ما به بازیکن غیر مجاز مندرج در ماده ۶1 
اس��تناد نکردیم اما به قوانین مرب��وط به بازیکنی که صلاحیت حضور در 
زمین را نداش��ته مراجعه کردیم.  سراجی درباره احتمال شکایت باشگاه 
پیکان به کمیته اس��تیناف و دادگاه CAS عن��وان کرد: قانون اجازه می 
دهد این رای در کمیته استیناف مورد رسیدگی مجدد قرار بگیرد و بعد 
از آن هم می توانند به مراجع بالادستی مثل CAS مراجعه کنند. قانون 
به همه تیم ها این اجازه را می دهد اما یقین داریم با استناد به مواردی 
که گفتم این رای در کمیته استیناف هم تایید می شود. در مرتبه بالاتر 
فیفا هم این رای  را قطعا تایید خواهد کرد زیرا ما به استناد قوانین فیفا 
به این رای رس��یدیم. کمیته انضباطی هم به استناد بند ب ماده ۵ آیین 
نامه انضباطی خودمان که بخشی از این موضوع مغفول واقع شده به آیین 

نامه فیفا مراجعه کرد.

سراجی:جومسموم،غیرمنطقیوغیراخلاقیعلیهمنایجادکردهاند

والیبال ایران به افراد متخصص نیاز دارد
مربیتیمملیآمریکا:


